
11. juni 2019 
 

Referat af bestyrelsesmøde 
 
Tilstede er:  Formand  Erik Schaadt 
  Næstformand Jesper Wendell 
  Kasserer  Mogens Jensen 
  Bestyrelsesmedlem Christopher Søndergaard 
  Bestyrelsesmedlem  Frank Blinkenberg 
  Bestyrelsesmedlem  Isabella Capobianco 
   
Referent:   Christopher Søndergaard 
 
 
Følgende punkter er blevet debatteret: 
 
Ambitioner/Aktioner 
Forslag til opfølgning af klubbens strategi er mandag d. 26. august kl. 18.00. 
 
Hjemmeside 
Der skal oprettes et Google Drev på klubbens konto. For at muliggøre dette, skal der oprettes en mail 
(webmaster@farumtennis.dk), som Isabella vil være ansvarlig for. 
 
Isabella mangler herudover at få adgang til cHosting. 
 
Økonomi 
Erik er blevet bedt om at sætte tempo i processen med køb af bane 5 og 6 og salg af klubhus. 
 
Mellemværende med Truls 
Frank Bengtsson har indberettet sagen til DTF angående løn, feriepenge, udlæg m.v. Der afventes 
svar fra DTF. 
 
Mogens udarbejder forslag til afbetaling af Truls’ godkendte udlæg og laver en aftale med Truls. 
 
Ansættelse af trænere 
Erik indhenter børneattester. 
 
Herrernes 2. hold 
Holdet er i første omgang reddet. Bestyrelsen ønsker, at Paulo fremadrettet også er ansvarlig for 
opstilling af 2. holdet. 
 
Sponsoraftale 
Erik lukker aftalerne med mulig sponsor og WannaSport. Erik informerer Paulo, når sponsoraftalen 
er på plads. 
 
Samarbejdsaftale med Tennis Øst 
Bestyrelsen har ved afstemning underskrevet en samarbejdsaftale med Tennis Øst. 



Nordisk Mesterskab 
Bestyrelsen er blevet enige om, at Christopher og Mogens i samarbejde med Paulo sørger for al 
forberedelse frem mod Nordisk Mesterskab i uge 31. 
 
Vedligeholdelse 
Anlægget lever ikke op til det vedligeholdelsesniveau, som vi ønsker i klubben. Erik tager derfor en 
snak med inspektør Frank angående hans jobbeskrivelse. Der skal ses en markant forbedring inden 
næste bestyrelsesmøde. Erik spørger Furesø Kommune, om der er mulighed for ekstra hjælp - særligt 
i de uger, hvor Frank holder ferie.  
 


